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Radna Rady Miejskiej w Koronowie 

 

 

Szanowna Pani Radna  

 Odpowiadając na pytania złożone na XLIV Sesji Rady Miejskiej informuję: 

1. Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 1 im. Komisji Edukacji Narodowej  

w Koronowie zgłosiła również Burmistrzowi zagrożenie w postaci 

niewystarczających środków finansowych na wynagrodzenia. Zgłoszenie 

to jest obecnie analizowane ponieważ kierując się regułami finansów 

publicznych taka sytuacji nie powinna mieć miejsca. Od stycznia 

bieżącego roku dyrektor znała plan finansowy jednostki i powinna się do 

niego stosować. Gdyby tak było nie powinna wystąpić sytuacja 

wspomniana w Pani pytaniu. Po przeprowadzonej analizie przyczyn tego 

zjawiska dobierzemy odpowiednie środki  aby zagrożenie dotyczące 

funduszu płac zlikwidować. 

2. Według informacji dotyczących organizacji pracy w SP1 placówka ta 

dysponuje 1,5 etatu pedagoga (29 godzin tygodniowo) 1 etatem 

psychologa (22 godziny tygodniowo) i 1 etatem logopedy (22 godziny 

tygodniowo). Zatem do realizacji zadań związanych ze szczególnymi 

potrzebami uczniów dyrektor ma do dyspozycji 73 godziny zajęć 

tygodniowo.  
 

Burmistrz Koronowa 
/-/ Patryk Mikołajewski 

Do wiadomości: 

1. Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk   

– Przewodnicząca Rady Miejskiej w Koronowie. 


